
 آرمان ملی: پاداش فوتبالیست های ملی 
پوش آن هم بعد از حذف از جام جهانی با پاداش 
کشتی گیران کشورمان پس از کسب مدال های 

جهانی قابل مقایسه نیست. 
 پاداش باخت فوتبالیست ها 

تیم ملی فوتبال ایران پس از اینکه توانست 
بدون دردسر به جام جهانی ۲۰۲۲ صعود کند و 
نمایش موفقی در مرحله مقدماتی در قاره آسیا 
داشته باشد، قول یک پاداش ویژه گرفت که 
این وعده مسؤولان کشوری پیش از دیدار برابر 
آمریکا عملی شد. خبرآنلاین در ادامه نوشت: 
ملی پوشان فوتبال ایران روز هفتم بهمن ماه 
۱۴۰۰ توانستند با کسب پیروزی یک بر صفر 
مقابل عراق و در فاصله سه دیدار مانده به پایان 
مرحله مقدماتی، به عنوان نخستین تیم آسیایی 
به جام جهانی راه پیدا کنند و بهترین عملکرد 
تاریخ را در این مرحله داشته باشند که نتایج آنها 
با یک پاداش ویژه همراه بود. بازیکنان تیم ملی 
فوتبال ایران پس از صعودشان به جام جهانی 
قطر درخواست هایی برای در نظر گرفتن پاداش 
ویژه از سوی مسئولان کشوری و فدراسیون 
فوتبال داشتند و بعد از اینکه نسبت به آنها 
بی توجهی شده بود، اعتراض شان را به طور 
رسمی و رسانه ای نشان دادند و آن را در صفحات 
مجازی خود منتشر کردند که البته در فاصله دو 
ماه مانده به جام جهانی، وعده مجوز ورود خودرو 
خارجی به کشور به آنها داده شد. معاون اول 
رئیس جمهوری و وزیر ورزش و جوانان پس از 
صعود تیم ملی ایران به جام جهانی وعده پاداش 
داده بودند که شب دیدار مقابل آمریکا، این قول 
)مجوز ورود یک دستگاه خودرو خارجی( عملی 
شد تا بازیکنان روحیه مضاعفی برای این مسابقه 
پیدا کنند. با وجود عدم صعود تیم ملی ایران از 
مرحله گروهی جام جهانی با دو شکست مقابل 
انگلیس و آمریکا، وعده داده شده به بازیکنان 

انجام شد. 
 پاداش مدال کشتی گیران 

فدراسیون کشتی در مجموع مبلغ ۳ میلیارد 
و هفتصد و چهل میلیون تومان پاداش به ۹ 
مدال آور کشتی ایران در رقابت های قهرمانی 
جهان پرداخت خواهد کرد. ایسنا نوشت: با 
توجه به اهمیت نتایج کشتی گیران ایران در 
رقابت های قهرمانی جهان ۲۰۲۳ در بلگراد 
صربستان به عنوان مرحله نخست کسب 

سهمیه المپیک، علیرضا دبیر رئیس فدراسیون 
کشتی پیش از اعزام تیم های ملی کشتی آزاد 
و فرنگی ایران به این رقابت ها، پاداش ویژه ای 
برای مدال آوران ایران در این مسابقات در نظر 
گرفت. بر این اساس برای طلایی های ایران 
در این رقابت ها، مبلغ ۵۰۰ میلیون تومان به 
همراه حقوق ماهیانه به مدت یک سال به مبلغ 
۳۰ میلیون تومان، مدال آوران نقره مبلغ ۲۰۰ 
میلیون تومان به همراه حقوق ماهیانه به مدت 
یک سال به مبلغ ۱۵ میلیون تومان و مدال آوران 
برنز مبلغ ۱۰۰ میلیون تومان به همراه حقوق 
ماهیانه به مدت یک سال به مبلغ ۱۰ میلیون 
تومان در نظر گرفته شد. در پایان این مسابقات، 
امیرحسین زارع در وزن ۱۲۵ کیلوگرم کشتی 
آزاد و امین میرزازاده در وزن ۱۳۰ کیلوگرم 
کشتی فرنگی، ۲ طلایی ایران در این رقابت ها 
بودند که هر کدام پاداش ۵۰۰ میلیونی به همراه 
حقوق ماهیانه ۳۰ میلیون تومانی به مدت یک 
سال دریافت می کنند که مبلغ پاداش هر کدام 
به ۸۶۰ میلیون تومان در یکسال خواهد رسید. 
امیرمحمد یزدانی در ۷۰ و حسن یزدانی در 
وزن ۸۶ کیلوگرم کشتی آزاد و علیرضا مهمدی 

در وزن ۸۲ کیلوگرم کشتی فرنگی نیز موفق 
به کسب ۳ مدال نقره برای ایران شدند که بر 
اساس پاداش اعلام شده، هر کدام مبلغ ۲۰۰ 
میلون تومان به همراه یک سال حقوق ماهیانه 
۱۵ میلیون تومانی دریافت می کنند که جمع 
این پاداش برای هر کدام از آنها جمعا ۳۸۰ 
میلیون تومان در یکسال خواهد بود. همچنین 
محمد نخودی در وزن ۷۹ کیلوگرم کشتی آزاد 
و پویا دادمرز در ۵۵، محمدرضا گرایی در ۶۷ و 
محمدهادی ساروی در وزن ۹۷ کیلوگرم کشتی 
فرنگی، موفق به کسب ۴ مدال برنز برای ایران 
شدند. این نفرات نیز هر کدام مبلغ ۱۰۰ میلیون 
تومان پاداش نقدی به همراه یک سال حقوق 
ماهیانه ۱۰ میلیون تومانی دریافت می کنند 
که جمع پاداش هر کدام از آن ها را به عدد 
۲۲۰ میلیون تومان می رساند. به این ترتیب 
فدراسیون کشتی در مجموع به ۹ مدال آور 
ایران در این مسابقات جمعا مبلغ ۳ میلیارد و 

۷۴۰ میلیون تومان پاداش پرداخت می کند. 
 مصاحبه کنعانی 

در مصاحبه ای که کنعانی زادگان با شب های 
فوتبالی انجام داد، درخصوص این مجوز و 

همچنین خودروی لوکسی که زمان عقد قرارداد 
با پرسپولیس به محل ساختمان باشگاه برده بود 
به صحبت پرداخت که حالا با واکنش یکی از 
قهرمانان تیم ملی کشتی آزاد همراه شد. کنعانی 
در این مصاحبه گفت: »باشگاه پرسپولیس به 
قدری بزرگ است، باید با ماشین های خیلی 
خوبی به آنجا رفت.« مدافع پرسپولیس سپس 
در پاسخ به این سوال که گفته می شود قیمت 
آن خودرو ۱۰۰ میلیارد بوده است، گفت: »نه آن 
خودرویی که با آن به باشگاه رفتم، گذر موقت 
بود. ولی ارزش یکی از خودروهایم ۱۰۰ میلیارد 
تومان است.« زمانی که این بازیکن اعلام کرد که 
یک رنجرور وارد کشور کرده، مجری برنامه از او 
پرسید که آیا این خودرو سر همان داستان های 
پاداش تیم ملی از جام جهانی است؟ که کنعانی 
در پاسخ می گوید: »بله سر همان مجوزهای 

جام جهانی است.«
 واکنش یزدانی 

یزدانی ویدئویی میکس شده از ترکیب 
صحبت های پژمان درستکار با گفته های کنعانی 
را در صفحه شخصی خود استوری کرده است. 
جایی که سرمربی تیم ملی کشتی آزاد می گوید: 
»تبعیض آمیز عمل نکنیم، خواسته ام این است. 
بچه های ما برای کسی کیسه ندوخته اند، کشتی 
گیر برای کسی کیسه ندوخته است. ولی وقتی 
یک چیزی هست، به یک رشته ای و به یک تیمی 
که در طول تاریخ موفق تر بوده است و افتخارات 
بیشتری برای کشورمان به دست می آورد، حتما 
باید نگاه بهتر و بالاتری باشد. عدالت یعنی این.« 
او با انتشار این ویدئو در صفحه شخصی خود 
نوشته است: »خوبه ها، ببازی جایزه بگیری. در 
جایی از کره خاکی هستیم که عدالت فقط یک 
واژه است و معنای خاصی ندارد. باز هم خدا را 
شکر ندوییدم دنبال تی شرت کسی. دم همتون 
گرم بابت حمایتتون.« یزدانی پیش از این نیز 
در مصاحبه ای نسبت به وضعیت پاداش های 
کشتی و دستمزد فوتبالیست انتقاد کرده بود. 
»تیم ملی فوتبال در بین آسیایی ها بدترین 
عملکرد را در جام جهانی ۲۰۲۲ قطر داشت و 
از گروه خودش صعود نکرد. آنها فقط یک برد 
داشتند و با دو باخت کارشان تمام شد، اما کشتی 
همیشه مدال آور بوده و از این لحاظ ورزش اول 
کشور است. این همه بی توجهی و تبعیض اصلا 

عادلانه نیست.«
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تفاوت تفاوت 
از زمین تا آسمان است از زمین تا آسمان است 

  کوتاه 
فارس: محمدرضا ساکت در خصوص شرایط تیم سپاهان 
برای بازی سوم در لیگ قهرمانان آسیا، اظهار داشت: فاصله ای 
۷۰-۶۰ کیلومتری بین محل برگزاری مسابقه و استقرار تیم 
وجود دارد که تأثیری در روند حضور قدرتمند تیم سپاهان 
نخواهد داشت. امروز برنامه تمرین در ورزشگاه اصلی است 
و فردا مسابقه خواهیم داشت. شرایط فنی، روحی و ذهنی 
بازیکنان خوب است. کادر فنی جلسات و ارزیابی های خوبی 
داشته است. امیدواریم بازیکنان با موفقیت و سربلندی از این 
بازی خارج شوند تا شادمانی را برای مردم اصفهان و هواداران 
سپاهان به ارمغان بیاورند. مدیرعامل سپاهان تصریح کرد: هر 
هفته و هر مرحله، بازی ها سخت تر و حساس تر خواهند بود. فردا 
یکی از مهم ترین بازی های آلمالیق است که در خانه خودش 
با انگیزه مضاعف بازی می کند. نقطه قوتی است که سپاهان 
راحت تر می تواند تاکتیک های خود را اجرا کند. بازیکنان و کادر 
فنی درک کاملی دارند و خود را برای این مسابقه آماده کرده اند.

نایب رئیس فدراسیون والیبال: 
 داورزنی بازنشسته نیست 

ایسنا: نمایندگان مجلــس شورای اسلامی در 
جلســه نوبت شب شــنبه، ۲۹ مهر و در جریان 
رسیدگی به گزارش کمیســیون تلفیق برنامه 
هفتم توسعه جمهوری اسلامی ایران، با پیشنهاد 
حذف بند الحاقی ۱ از ماده ۷۸ موافقت کردند. در 
بند الحاقی ۱- که حذف شد، آمده بود: ریاست 
فدراسیون های ورزشی آماتوری، ریاست کمیته 
ملی المپیک و ریاســت کمیته ملی پارالمپیک 
شغل محســوب نمی شــود و بازنشستگان هم 
می توانند ریاســت آنها را عهده دار شوند. مضافاً 
ریاســت های مذکور از حیث صلاحیت عمومی 
مشمول مشــاغل حساس می باشــد. با حذف 
این بند و ممنوع بودن حضور بازنشســته ها در 
فدراســیون های ورزشــی، محمدرضا داورزنی 
رئیس فدراسیون والیبال با توجه به شغل بودن 
پست ریاست فدراسیون در صورتی که بازنشسته 
باشد باید در پایان دوره چهارساله از ریاست کنار 
برود. اما وحید مرادی نایب رئیس فدراســیون 
والیبال در واکنش به این موضوع به ایسنا گفت: 
حداکثر ســن ۶۵ سال اســت اما آقای داورزنی 
۶۲ سال دارد و شرایط بازنشستگی را ندارد. در 
قانون قبلی دستگاه اجرایی مثل وزارت ورزش و 
جوانان می توانست به صلاحدید خود در صورتی 
که کارمندش ۳۵ سال خدمت را پر کرده باشد، 
فرد را قبل از ۶۵ ســالگی بازنشسته کند اما در 
قانون جدید این اختیار به خود فرد داده شــده 
است. یعنی اگر شما کارمند هستید شما تصمیم 
می گیرید قبل از ۶۵ سالگی بازنشسته شوید یا 
صبر کنید ۶۵ سال پر شــود و بازنشسته شوید. 
مرادی با بیان اینکه داورزنی شرایط بانشستگی را 
ندارد، مدعی شد: این شبهه ای است که متاسفانه 
برخی از کاندیداهای ریاست والیبال با توجه به 
نزدیک بودن انتخابات مطرح کرده اند تا شــائبه 

ایجاد کنند.

منهای فوتبال 

رونالدو زمان جدایی از النصر را  
اعلام کرد 

به گزارش سعودی اسپورت، کریستیانو رونالدو بار 
دیگر ناجی النصر شد. رونالدو در دیدار النصر برابر 
ضمک درحالی که بازی با تساوی یک بر یک دنبال 
می شد یک سوپر گل به ثمر رساند تا تیمش سه 
امتیاز ارزشمند را به دست آورد. رونالدو بعد از بازی 
گفت: بازی سختی بود. همه بازیکنان به تازگی از 
بازی های ملی برگشــته بوند و طبیعی است که 
برای بازگشت به شرایط خوب خود به زمان نیاز 
داشته باشند. خوشحالم که در این بازی توانسته به 
پیروزی برسیم. او درباره استقبال خاص هواداران 
النصر از او گفت:  فضای ورزشگاه بی نظیر بود. من 

بسیار خوشحالم که در النصر بازی می کنم. 

ویژه

ضعف پرسپولیس در خط دفاعی 

پرسپولیس مقابل پیکان در هفته ششم لیگ برتر به برتری 
رسید. پرسپولیس در این بازی عملکرد بسیار خوبی داشت، به 
خصوص در نیمه دوم با تدابیر فنی و تاکتیکی یحیی گل محمدی 
موفق شد که پیکان را با نتیجه ۳ بر یک شکست بدهد. بازیکنان 
جناحین پرسپولیس در سمت چپ علی نعمتی و از سمت راست 
دانیال اسماعیل فر به خوبی نفرات کناری خودشان را تغذیه 
کردند و حتی در پشت فضا های مدافعان پیکان خیلی با برنامه 
پیش رفتند تا برای خط حمله فرصت ایجاد کنند. در این دیدار 
فرصت های زیادی برای بازیکنان تهاجمی پرسپولیس فراهم شد 
و اگر مهاجمان کمی با دقت بودند می توانستند گل های بیشتری 
به پیکان بزنند. باز هم اشتباهات فردی در خط دفاعی پرسپولیس 
دیده شد و باید کادرفنی هرچه زودتر آن ها را بر طرف کند تا در 
بازی های بعدی موقعیت گل به حریفان ندهند. البته دروازه بان 
مطمئنی همچون علیرضا بیرانوند باعث شده تا این نقاط ضعف 
بیشتر دیده نشود. البته در دیدار با پیکان گولسیانی بهترین بازیکن 
خط دفاعی پرسپولیس بود. در مرکز میدان سروش رفیعی که 
تکنیک بالایی دارد، به تیم کمک می کند. تیم هایی که مقابل 
پرسپولیس بسته و دفاعی بازی می کنند، تکنیک سروش بسیار 
تأثیرگذار است. رفیعی در دیدار با پیکان نیز طراحی حملات را بر 
عهده داشت و یک پنالتی هم گرفت که زاهدی آن را تبدیل به گل 
کرد. شهاب زاهدی با زدن ۳ گل در دیدار با پیکان روحیه خودش 
را به دست آورده و اعتماد به نفس بالایی پیدا کرده است. زدن ۳ گل 
برای او نیاز بود تا از این به بعد بتواند با تمرکز و آرامش بیشتری در 
خط حمله پرسپولیس به گلزنی خودش ادامه دهد. چند بازیکنان 
اصلی پرسپولیس در بازی با پیکان حضور نداشتند و گل محمدی 
نفرات جوان تیمش را جایگزین بازیکنان بزرگ کرده بود. جوان ترها 
در این بازی عملکرد خیلی خوبی داشتند و تمامی تفکرات کادر 
فنی را در زمین پیاده کردند و پاسخ خوبی به اعتماد گل محمدی 
دادند. در مورد آماده شدن تیم ملی فوتبال ایران برای حضور در 
رقابت های جام ملت های آسیا باید بگویم تیم ملی در تورنمنت 
اردن عملکرد خوبی داشت و برتری ۴ گله مقابل قطر نشان داد که 
تیم ملی روند رو به رشدی داشته است. همچنین تعطیلی مسابقات 
لیگ برتر به امیر قلعه نویی زمان بیشتری داد تا تیم ملی را برای جام 
ملت ها آماده کند. به طور حتم تیم ملی باید در بازی های تدارکاتی 
از نقاط ضعفش شناخت پیدا کند تا ناهماهنگی اش در خط دفاعی 

که مشکل اصلی تیم ملی است، برطرف شود. 

مهدی پاشازاده پیشکسوت استقلال و 
کارشناس فوتبال در خصوص برد شاگردان 

نکونام در دیدار با تیم هوادار صحبت کرد. 
   در خصوص تقابل استقلال با هوادار 

چه نظری دارید؟
 در این هفته بازی تماشاگرپسندی را 
شاهد بودیم و دلیلش هم این است که هوادار 
برای بستن بازی و گرفتن تساوی وارد زمین 
نشده بود و کار را هجومی آغاز کرد و آمده بود 
استقلال را شکست دهد. اگر هوادار می آمد 
دفاع کند تا یک امتیاز از این بازی بگیرد و 
چشمش به ضد حملات باشد استقلال هم 
به مشکل می خورد و بازی جالبی را شاهد 
نبودیم ولی هوادار جنگنده بازی کرد و از 
اسم استقلال نترسید و همین باعث شد بازی 
تماشاگرپسندی را شاهد باشیم. هوادار به 
دلیل استقلالی های زیادی که روی نیمکت 
خودش و در ترکیب داشت انگیزه بالایی 
داشت تا استقلال را شکست دهد و همین نکته 
جذابیت این بازی بود. محمود فکری نمایش 
خوبی با تیمش در این هفته داشت و ندیده 
بودم هیچ تیمی آنقدر استقلال را اذیت کند. 
سوای نتیجه بازی به آنها بابت بازی جانانه شان 

تبریک می گویم.
   نقطه ضعف استقلال کجاست؟

 در مورد استقلال باید بگویم این تیم روحیه 
پیروزی طلبی دارد و نکته خیلی مهمی است 
که همیشه برای برد می جنگد و روحیه خودش 
را نمی بازد ولی نقطه ضعف استقلال آشفتگی 
در خط دفاعی بود که در این بازی خیلی به 
چشم آمد. ذهنیتی که ما از نکونام داریم این 
است که او تکنیسین ایجاد ساختار دفاعی 
مستحکم است ولی چیزی که در بازی با هوادار 
دیدیم از تیم های نکونام بعید بود. این یک نقطه 
ضعف بزرگ برای استقلال است که ممکن 
است در بازی های بزرگ برایش دردسرساز 
شود. شما همیشه نمی توانید بعد از خوردن ۲ 

گل به بازی برگردید.
   استقلال به آرامش رسیده؟

 استقلال بعد از آشتی کنان خطیر و نکونام به 
یک آرامش نسبی داخلی رسیده است. به نظرم 
این می تواند اثرش را در ادامه مسابقات روی 
عملکرد این تیم بگذارد و اگر برخی ضعف ها 
مثل مسائل مالی هم حل شود این تیم می تواند 
امسال نتایج خوبی بگیرد و قهرمانی را در پایان 

فصل تصاحب کند. 

محمود کلهر 
کارشناس فوتبال 

پاشازاده:
استقلال بعد از آشتی کنان 

خطیر و نکونام به یک 
آرامش نسبی داخلی رسید

خلیل زاده: خیلی ها را بی جهت بزرگ کردیم اما هیچ وقت حامی مربی ایرانی نبودیم
مدافع تیم ملی فوتبال کشورمان مدعی است، خیلی ها 
را بی جهت بزرگ کردیم و به آنها پر و بال دادیم، ولی هیچ 
وقت حامی مربی ایرانی نبوده و نیستیم. شجاع خلیل زاده در 
گفت وگو با تسنیم، در مورد حضور تیم ملی فوتبال کشورمان 
در تورنمنت اردن و قهرمانی اش در این مسابقات گفت: با توجه 
به اینکه زمان زیادی تا شروع جام ملت  ها باقی نمانده است، 
انجام بازی های دوستانه می تواند به کادر فنی و بازیکنان کمک 
کند و این دو مسابقه هم برای ما خوب بود. ما در فینال قطر را 
شکست دادیم که قهرمان دوره قبلی جام ملت های آسیاست. 
قبل از شروع این جام هم چند بازی دوستانه انجام خواهیم 
داد و امیدوارم در بهترین شرایط ممکن راهی قطر شویم. 
خلیل زاده در واکنش به اینکه برخی از کارشناسان اعتقاد 
دارند انجام چنین بازی هایی نمی تواند به تیم ملی کمک کند، 

تأکید کرد: همه می دانند که برای انجام بازی های دوستانه با 
تیم های مطرح و قوی دنیا چه مشکلاتی داریم و این مشکل 
برای الان نیست. شک نکنید امیر قلعه نویی به عنوان سرمربی 
تیم ملی دوست دارد برابر بهترین تیم های دنیا بازی کنیم و 
بازیکنان هم از این موضوع استقبال می کنند. واقعاً چه کسی 
بدش می آید برابر تیم های قوی و مطرح بازی کنیم؟ وقتی 
این شرایط مهیا نیست باید از فیفادی ها نهایت استفاده را 
ببریم. مدافع تیم ملی فوتبال کشورمان در ادامه یادآور شد: 
امیر قلعه نویی هشت برد پیاپی با تیم ملی ایران به دست 
آورده است، ولی خیلی  ها نسبت به این موضوع واکنشی 
نشان نمی دهند. با این حال در گذشته وقتی لبنان را شکست 
می دادیم تا عرش سرمربی تیم ملی را بالا می بردند. من با 
مربیان خارجی زیادی در ایران و قطر کار کردم و نباید تصور 

کنیم که مربیان ایرانی عقب هستند. ما همیشه به مربیان 
خارجی بیش از حد اهمیت دادیم و خیلی ها را بی جهت بزرگ 
کردیم و به آنها پر و بال دادیم، ولی هیچ وقت حامی مربی 
ایرانی نبوده و نیستیم. خلیل زاده درباره اعتراض کادر فنی 
و برخی بازیکنان تیم ملی نسبت به انتقادهایی که در برخی 
رسانه ها و صداوسیما از تیم ملی صورت گرفت، تصریح کرد: اگر 
انتقاد برای تخریب نباشد خوب است و این نوع انتقاد قطعاً به 
تیم ملی کمک می کند، ولی ما نباید تیم ملی را با هدف خاصی 
بکوبیم. تمام هدف بازیکنان و کادر فنی این است که پرچم 
ایران را بالا نگه داریم و نتایجی بگیریم که دل مردم شاد شود. 
ما برای موفقیت نیاز به حمایت مردم، رسانه ها، صداوسیما و... 
داریم و اگر همه در کنار هم باشیم، می توانیم کارهای بزرگ 

انجام دهیم. 

صادق ورمزیار کاپیتان اسبق استقلال در مورد 
وضعیت شاگردان نکونام  گفت: گل های خورده 

استقلال به خاطر اشتباهات فردی است.
  شرایط استقلال 

صادق ورمزیار در گفت وگو با فارس، در 
خصوص شرایط تیم فوتبال استقلال، اظهار 
داشت: خداراشکر تیم از نظر روحی روانی شرایط 
خیلی خوبی دارد. با اعتماد به نفسی که پیدا کرده، 
در مسیری قرار گرفته که می تواند در امر گلزنی 
موفق باشد. در بازی این هفته نشان داد حتی اگر 
۲ گل هم دریافت کند، این توان و روحیه را دارد 
که به بازی برگردد و با عوض کردن نتیجه، برنده 
شود. این مساله برای یک تیم فوتبال، پوئن مثبت 

و اتفاق خیلی خوبی است.
  گل خوردن 

وی افزود: استقلال نشان داد روزهای خوبی 
را پشت سر می گذارد اما گل هایی که می خوریم 
تیمی نیست و به خاطر اشتباهات فردی است. 
الان صدرنشینی با تفاضل گل تعیین می شود و 
اگر اشتباهات فردی نبود می توانستیم استقلال 
را در صدر جدول ببینیم. در واقع می توانستیم 
با همین تعداد گل زده و بدون گل خورده مقابل 
تیم هوادار برنده باشیم. اگر بچه ها قوی تر و با دقت 
بیشتری در زمین کار کنند و اشتباهات فردی را 
کنار بگذارند، استقلال می تواند صدرنشین بدون 

شریک لیگ باشد.
  کادر فنی 

کاپیتان اسبق استقلال تصریح کرد: ضمن 
اینکه برخی بازیکنان مانند ابوالفضل جلالی 
می توانند خیلی بیشتر به تیم کمک کنند. در 
مجموع استقلال کادرفنی خوب و توانمندی 
دارد که حتما اشکالات را برطرف می کنند. 
استقلال فی النفسه تیمی قوی است. این تیم 
حتی با ۱۱ بازیکن رده امید هم استقلال است. 
بازیکنانی که در تیم ماندند کیفیت خوبی دارند. 
هرچند مهره های خوبی هم از تیم جدا شدند اما 
کادرفنی این هنر را داشت که از نفرات موجود به 

بهترین شکل استفاده کند. اگر چه نفراتی مانند 
قائدی و محبی رفتند اما جذب مهرداد محمدی 
اتفاق خوبی بود و این بازیکن نشان داد می تواند در 
مواقع حساس گره گشای کار تیم باشد و به نتیجه 
گیری کمک کند. امیدوارم با اضافه شدن بلانکو 
مشکلاتی که به خاطر رفتن برخی بازیکنان به 
وجود آمد، کمتر شوند تا تیم شرایط بهتر و قدرت 

بیشتری پیدا کند.
  موفقیت و برنده شدن 

وی در مورد انتقاداتی که از بردهای استقلال 
با عنوان بردهای اقتصادی و بازی دفاعی مطرح 
می شود، گفت: هرچند با این حرف موافق نیستم 
اما مهم این است که تیم برنده شود و ۳ امتیاز را 
بگیرد. حالا به هرشکلی که باشد. تیم الان در صدر 
جدول است. برنده شدن در هر بازی درواقع یک 
موفقیت برای استقلال و نکونام است. بنابراین 
حتی اگر اقتصادی هم برنده شود، بهتر از ارائه 
یک بازی پرریسک است. وقتی تیم اینطور برنده 
می شود یعنی توان ذهنی بهتری دارد، پس چرا 
انرژی بیشتری صرف کند؟ اگر تیم دفاعی است 
پس چطور می تواند پس از خوردن ۲ گل، ۳ گل 
بزند؟ هر مربی برای خودش استراتژی و سیستمی 
دارد. جواد هم از این قائده مستثنی نیست. تیم 
او اجازه می دهد که خط دفاعی حریف باز شود و 

سپس در ضدحملات به هدف خودش برسد.
  آشتی کنان 

ورمزیار در خصوص اینکه به نظر می رسد پس 
از حل اختلاف نظرهای موجود بین کادرفنی 
و مدیریت، استقلال شرایط خیلی بهتری پیدا 
کرده، گفت: اتفاقی که باید اول می افتاد آخر 
افتاد. نکونام و خطیر آنقدر بزرگ و باتجربه هستند 
که می توانستند این مساله را خیلی زودتر کنند. 
گرهی که با دست باز می شود را نباید با دندان باز 
کرد. مشکلات درون خانواده نباید به بیرون درز 
کند. بااینحال خداراشکر اختلافات برطرف شد 
و امیدوارم این آشتی کنان باعث اتحاد و موفقیت 

بیشتر در مجموعه استقلال شود.

صادق ورمزیار  پیشکسوت استقلال:

گل هایی که می خوریم تیمی نیست 


